

## Our membership

As of November 21, 1978, we have some 336 members, including 72 institutions and 259 individuals. The details of the geographical distribution of our members is presented elsewhere in this newsletter. We extend a cordial welcome to the new members who have joined the C.F.M.S.

Margrit Cattell, Ottawa  
Judy Cohen, Montreal  
Bruce Dunn, Calgary  
M. Lois Greene, Corner Brook  
Sandy Greenberg, Halifax  
M.P. Jordan, Vancouver  
Donna Jorgensen, Red Deer, Alta  
Mrs. J. Koopmans, Edmonton  
Conrad LaForte, Ste Foy, P.Q.  
Margaret Newall, Roxboro, P.Q.  
Shelly Posen, Philadelphia, PA  
Hugues Rondeau, Mont St.Hilaire, P.Q.  
Wendy Stuart, Vancouver  
Michael Taft, Saskatoon  
Ian Tait, Lennoxville, P.Q.  
Gordon W. Taylor, Kenora, Ont.

Saint Mary's University joins our institutional ranks.

Last summer, I sent a reminder to those of our members who had not yet paid their membership fee for 1978. The response to this reminder was very good, but there are still a few people who have not yet submitted their dues for 1978. If you receive this message, please send your remittance as soon as possible.

I would like to thank the following members for their kind suggestions as well as for their assistance in completing our address list: Neil Rosenberg, Alan Gilmor, Debbie Meeks, Bev Cavanagh, Mark Mealing, Michael Cass-Beggs, Wendy Wickwire, Claude-Yves Charron, Northeast Folklore, Merrick Jarrett, Wallace Laughton, and Gerry Taylor.

To each and everyone, thank you very much for your cooperation.

Tim Rogers,  
1314 Shelbourne St. S.W.  
Calgary, Alberta.  
T3C 2K8

La liste de nos membres

Le 21 novembre 1978, l'ensemble de nos membres était de 336, totalisant 77 Institutions et 259 membres individuels. Les détails de la distribution géographique de nos membres est présentée ailleurs en cet exemplaire. Nous souhaitons une cordiale bienvenue aux nouveaux membres venus nous rejoindre à la SCMF:

Margrit Cattell, Ottawa  
Judy Cohen, Montréal  
Bruce Dunn, Calgary  
M. Lois Greene, Corner Brook  
Sandy Greenberg, Halifax  
M. P. Jordan, Vancouver  
Donna Jorgensen, Red Deer, Alta.  
Mrs. J. Koopmans, Edmonton  
Conrad LaForte, Ste Foy, P.Q.  
Margaret Newall, Roxboro, P.Q.  
Shelly Posen, Philadelphia, PA  
Hugues Rondeau, Mont St-Hilaire, P.Q.  
Wendy Stuart, Vancouver  
Michael Taft, Saskatoon  
Ian Tait, Lennoxville, P.Q.  
Gordon W. Taylor, Kenora, Ont.

Depuis la parution de notre dernier numéro, l'Université St Mary's s'est aussi ajoutée au nombre de nos Institutions comme membre.

L'été dernier j'ai adressé un rappel à ceux de nos membres qui n'avaient pas encore payé le montant dû pour leur carte de membre de 1978. Quoique la réponse à ce rappel ait été très bonne, il y a encore parmi vous quelques personnes qui n'ont rien versé pour 1978. Si vous avez reçu ce message, veuillez envoyer votre paiement de 1978 le plus tôt possible. Merci.

J'aimerais remercier ici les membres suivants pour les suggestions apportées au sujet de la Société ainsi que pour leur aide en fait d'adresses et de diverses autres matières: Neil Rosenberg, Alan Gilmor, Debbie Meeks, Bev Cavanagh, Mark Mealing, Michael Cass-Beggs, Wendy Wickwire, Claude-Yves Charron, Northeast Folklore, Merrick Jarrett, Wallace Loughton, and Gerry Taylor. A tous et a chacun, merci beaucoup pour cette collaboration.

Tim Rogers  
1314 Shelbourne St. S.W.  
Calgary, Alberta  
T3C 2K8